
ZARZĄD POWIATU                                  

TARNOBRZESKIEGO 

 

Protokół Nr 15 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 15 kwietnia 2025 r. 
 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta 

3. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek Zarządu 

4. Krzysztof Pitra – Członek  Zarządu 

5. Marek Zięba – Członek Zarządu 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Stanisław Biesiadecki – Skarbnik Powiatu 

2. Adam Kumor – Sekretarz Powiatu 

3. Magdalena Wrzosek –  Inspektor 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie  przekazania inwestycji pn. „Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 

1127R ul. Szypowskiego w Nowej Dębie” w zakresie oświetlenia ulicznego ( linia  

kablowa długości 771 mb. oraz 21 słupów oświetleniowych). 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy majątku trwałego przez  

Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 w sprawie zakupu oraz przyjęcia na stan przez Samodzielny Publiczny Zespół  

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie aparatury medycznej. 

2. Przyjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025 –  

z autopoprawką. 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2025 – 

2029 – z autopoprawką. 
3. Sprawy różne. 

 

 

Punkt 1. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania inwestycji pn. „Rozbudowa  

i przebudowa drogi powiatowej Nr 1127R ul. Szypowskiego w Nowej Dębie” w zakresie 

oświetlenia ulicznego ( linia kablowa długości 771 mb. oraz 21 słupów oświetleniowych) 

przedstawił Sekretarz Powiatu. 

Zarząd 5 głosami „za” podjął uchwałę. 

 

Projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawach: 

 wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy majątku trwałego przez  

Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 
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 zakupu oraz przyjęcia na stan przez Samodzielny Publiczny Zespół  

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie aparatury medycznej., 

przedstawił Etatowy Członek Zarządu Wojciech Śmiech. 

Zarząd 5 głosami „za” podjął uchwałę. 

 

Punkt 2.  
 

Projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025 –  

z autopoprawką, 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 

2025 – 2029 – z autopoprawką, 

przedstawił Skarbnik Powiatu. 

Zarząd 5 głosami „za” przyjął uchwały. 

 

Punkt 3  

 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju wniósł o zabezpieczenie środków na wykonanie profilu zużycia energii 

elektrycznej 5 układów pomiarowych w zespole Szkół w Gorzycach – Członkowie 

Zarządu wyrazili jednogłośnie zgodę. 

 Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie zwrócił się  

z prośbą o wyrażenie zgody na likwidację wymienionych w piśmie środków trwałych 

ze względu na ich całkowite zużycie – Zarząd 5 głosami „za” wyraził zgodę. 

 Kierownik Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego zwrócił się z prośbą o zwiększenie 

planu finansowego z przeznaczeniem na wykonanie opracowania analizy 

bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych Zarząd 5 głosami „za” 

wyraził zgodę. 

 Kierownik Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego zwrócił się z prośbą o zwiększenie 

planu finansowego z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1121R relacji Suchorzów – Gawłuszowice w zakresie budowy chodnika 

w Baranowie Sandomierskim i Dymitrowie Małym”. Zarząd 5 głosami „za” wyraził 

zgodę. 

 Dyrektor Zespołu Szkół w Gorzycach zwrócił się z prośbą o zwolnienie z opłat za 

wyżywienie oraz umorzenie zapłaty za marzec 2025 roku dla uczennicy szkoły. Zarząd 

5 głosami „za” wyraził zgodę. 

 Właściciele firmy Fly Fish zwrócili się z prośbą o wsparcie finansowe organizacji 

zawodów spinningowych – z powodu braku środków finansowych zarząd nie przyznał 

wsparcia. 

 Na prośbą Prezesa Zarządu Klubu Biegacza „WITAR” – przeznaczono kwotę 1 000,00 

zł (brutto) – dofinansowanie organizacji imprezy sportowej. 

 Na prośbę Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich „Chmielowianki” – 

przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto) – dofinansowanie organizacji uroczystości 

„Powiatowy Dzień Matki”. 

 Na prośbę Wiceprezesa Zarządu Stowarzyszenia Rzeszowska Krótkofalarska Sieć 

Ratunkowa –  przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto) – dofinansowanie organizacji 

wydarzenia mającego na celu promocję łączności ratunkowej oraz współpracy służb  

w sytuacjach kryzysowych. Zarząd wyraził również zgodę na objęcie patronatem 

honorowym ww. spotkania. 
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 Na prośbę Prezesa Podokręgu Stalowa Wola –  przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto) 

–  dofinansowanie organizacji Finału Pucharu Polski na szczeblu Podokręgu Stalowa 

Wola. 

 Na prośbę W-ce Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta i Gminy Nowa Dęba –  

przeznaczono kwotę 1 500,00 zł (brutto) –  dofinansowanie organizacji Nowodębskiej 

Senioriady. 

 Na prośbę 12 Gromady Zuchów Mega Brysie –  przeznaczono kwotę 500,00 zł (brutto) 

–  dofinansowanie organizacji Złazu Gromad Zuchowych Chorągwi Podkarpackiej ZHP 

„ Szlakiem legend, zabytków” w Łańcucie. 

 

  

Wobec wyczerpania przyjętego porządku, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu  

15 kwietnia 2025 r. 

Na tym protokół zakończono. 

       

                         

       Zarząd Powiatu 

 

1. Paweł Bartoszek– Starosta ……………………………….. 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta………………………… 

3. Krzysztof Pitra – Członek Zarządu ……………………… 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu…………. 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu………………………… 

 

Protokół sporządziła Magdalena Wrzosek 


